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Z á p i s 

Ze zasedání zastupitelstva obce Zruč-Senec 

konaného dne 6. 3. 2023 

 
Zahájení:  18.00 hod. – provedl starosta 
Přítomno: 11 členů zastupitelstva  
                   32 občanů,  
 
Zastupitelstvo obce bylo řádně svoláno a informace o jeho konání uveřejněna v řádném termínu 
vyvěšením oznámení na úřední desce a na elektronické úřední desce.  
 
Je přítomno 11 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je schopno se usnášet (viz. ust. § 92 odst. 3 zákona 
o obcích). 
 
Předsedající Ing. Miroslav Král oznámil zánik mandátu zastupitelky Zdeňky Liškové její rezignací 
z důvodu změny místa trvalého pobytu. Jako první náhradník byl osloven Ing. Petr Král, který  také 
doručil svoji rezignaci. Jako druhý náhradník byla oslovena Ing. Jitka Kubíková, která funkci člena 
zastupitelstva přijala. 
 
Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval paní Ing. Jitku Kubíkovou ke složení slibu. 

Před složením slibu předsedající upozornil členku zastupitelstva, že odmítnutí složit slib nebo složení 

slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 

zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 

Složení slibu proběhlo tak, že zaměstnankyně obecního úřadu paní Petruše Kullová přečetla slib 
stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a 
svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce Zruč-Senec a jejích občanů a řídit 
se Ústavou a zákony České republiky.“ a vyzvala Ing. Jitku Kubíkovou k pronesení slova „Slibuji“ a k 
podpisu listiny se slibem. Ing. Jitka Kubíková slib složila předepsaným způsobem. 
Po složení slibu bylo Ing. Jitce Kubíkové předáno osvědčení o nastoupení do funkce členky 
Zastupitelstva obce Zruč-Senec. 

 

k bodu 2:  

Předsedající navrhuje jako zapisovatelku p. Petruši Kullovou a ověřovatele zápisu paní Vlastu 
Hirschkornovou a paní Lenku Hájkovou. 
 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu paní Vlastu Hirschkornovou a paní Lenku 
Hájkovou. 
Hlasování:  pro 6    proti 4   zdržel se 1 

usnesení č. 01/23 bylo schváleno 

 

 k bodu 3: 

Na zápis z  minulého zasedání dala paní Hirschkornová námitku ohledně připomínky pana Zaorala o 
nemožnosti schválení rozpočtu pro Masarykovu základní školu a mateřskou školu, když je obec 
v rozpočtovém provizoriu. Připomínka byla mylná, i když pracuje obec v rozpočtovém provizoriu, 
musí příspěvkové organizace mít rozpočet a není možné pro ně schvalovat rozpočtové provizorium.  
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Ing. Král M. navrhl přidat dva body do programu jednání a to:  

• Schválení dohody o provedení práce pro Mgr. Zděnka Koňaříka a  

• Schválení veřejnoprávní smlouvy obce Druztová o poskytnutí dotace na částečné pokrytí 
neinvestičních nákladů základní školy  

A úpravu bodu 4 programu jednání  a to na volbu předsedy výboru kulturního a životního prostředí. 
 
Dávám hlasovat, kdo je pro zařazení těchto dvou bodů a úpravu bodu 4 do programu jednání 
Hlasování:  pro 10    proti 1   zdržel se 0 

Tyto body a úprava bodu jsou do programu přidány 
 
Děkuji, nyní dávám slovo Mgr. Třískové, která poslala dnes také žádost o úpravu programu. 
 
Ta navrhla bod č. „13. Schválení změny územního plánu číslo 2“ z projednávání vypustit, protože již 

k projednání zastupitelstvem, k hlasování a k přijetí usnesení došlo. Zastupitelstvo je usnesením č. 

87/22 vázáno. 

 
Dávám hlasovat, kdo je pro vyřazení tohoto bodu z programu jednání 
Hlasování:  pro 4    proti 6   zdržel se 1 

Tento bod v programu zůstane 
   
 Tímto je Program zasedání následující 
1. Zahájení 
2. Jmenování zapisovatelky a ověřovatelů zápisu 
3. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
4. Volba předsedy výboru kulturního a životního prostředí 
5. Schválení rozpočtu obce na rok 2023 
6. Schválení střednědobého výhledu obce na roky 2024-2026 
7. Schválení finančních příspěvků pro organizace a spolky 
8. Schválení zástupce obce na valnou hromadu obchodní společnosti Vodárenská a kanalizační a.s. 

a.s. dne 15. 6. 2023 
 9. Schválení čerpání sociálního fondu na rok 2022 a rozpočet fondu na rok 2023 
10. Schválení účetní závěrky MZŠ a MŠ za rok 2022 
11. Schválení navýšení měsíčního příspěvku pro Masarykovu základní školu 
12. Schválení výpůjčky prostranství na návsi ve Zruči a přilehlých ulic ke konání pouti    
      8.5.2023 
13. Schválení změny územního plánu číslo 2 
14. Schválení záměru dle §39 odst.1) zákona o obcích- prodej části obecního pozemku p.č.723 v k.ú. 

Zruč 
15. Schválení plánovací smlouvy s firmou IKO stavby s.r.o. 
16. Schválení dohody o provedení práce pro Ing. Jitkou Kubíkovou 
17. Schválení spisového řádu obce  
18. Schválení výzvy místně příslušnému stavebnímu úřadu k vyřešení černé stavby a podnětu 

nadřízenému stavebnímu úřadu k vyřešení nečinnosti stavebního úřadu prvního stupně 
19. Předložení zpráv o činnosti výborů 
20. Schválení vrácení dotací na pumptrackovou dráhu Plzeňskému kraji 
21. Zpráva o činnosti starosty 
22. Zpráva o činnosti místostarostů 
23. Schválení záměru - domu pro seniory 
24. Zvýšení odměn členů výborů, předsedů výboru, zastupitelů, neuvolněných místostarostů 
25. Schválení poradny pro obce 
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26. Zveřejňování zápisů ze zasedání zastupitelstva  
27. Zvýšení počtu členů zastupitelstva na patnáct 
28. Pomníky v obci 
29. Projednání výhrad ověřovatele k zápisu ze zasedání zastupitelstva, projednání došlých námitek 

k zápisu ze zasedání zastupitelstva 
30. Schválení pořizování audio a video záznamu ze zasedání zastupitelstva 
31. Schvalování záměrů dle § 39 odst. 1) zákona o obcích  

32. Seznámení s obecním periodikem 
33. Projednání škod na majetku obce 
34. Přístup zastupitelů k informacím 
35. Vedení kroniky obce 
36. Schválení příspěvku pro našeho občana na rehabilitace 
37. Schválení dohody o provedení práce pro Mgr. Zděnka Koňaříka 
38. Schválení  veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na částečné pokrytí nákladů MZŠ 
39. Diskuse 
40. Závěr 
 

Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo obce schvaluje program jednání 
Hlasování:  pro 10    proti 0   zdržel se 1 

usnesení č. 02/23 bylo schváleno 

 

 k bodu 4: 

Ing. Jitka Kubíková je navržena do funkce předsedy výboru kulturního a životního prostředí.   
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.   
 
 Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo obce schvaluje Ing. Jitku Kubíkovou na funkci předsedkyně výboru kulturního a 
životního prostředí  
Hlasování:  pro 9    proti 0   zdržel se 2 

usnesení č. 03/23 bylo schváleno 

  
k bodu 5:  

JUDr. Vít Šourek seznámil přítomné s návrhem rozpočtu obce na letošní rok, který je navržen jako 
vyrovnaný na straně příjmů ve výši 63 mil. Kč a na straně výdajů také ve výši 63 mil. Kč (příloha č. 1) 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
  
Mgr. Koňařík je pro zachování souhrnného balíku peněz pro  Masarykovu základní školu v rozpočtu, 
jen přesunout 450 tis. Kč z projektu na přístavbu školy  na navýšený příspěvek na činnost. 
Ing. Král  - vznesl připomínku, že požádal JUDr. Šourka a účetní o zaslání podkladů, nebyly mu 
dodány. Odpovídá JUDr. Šourek – musí upřesnit, co požaduje. 
 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2023 jako vyrovnaný  (příloha č. 1) 
Hlasování:  pro 10    proti 1   zdržel se 0 

usnesení č. 04/23 bylo schváleno 
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 k bodu 6:  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem střednědobého výhledu obce na roky 2024-2026 (příloha 

č. 2) 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné  
stanovisko vzneseno nebylo. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý výhled obce na roky 2024-2026 (příloha č. 2) 
Hlasování:  pro 10    proti 1   zdržel se 0 
usnesení č. 05/23 bylo schváleno 

 

k bodu 7:  

Ing. Filip Wanka seznámil přítomné  s návrhem  finančních příspěvků pro organizace a spolky 

obce (příloha č. 3) 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 
Mgr. Koňařík oznámil, že nebude hlasovat, je ve střetu zájmů z důvodu činnosti v SDH 
 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo obce schvaluje finanční příspěvky  obce dle předloženého návrhu (příloha č. 3) 
Hlasování:  pro 10     proti 0   zdržel se 1 

usnesení č. 06/23 bylo schváleno 

 

k bodu 8:  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem delegování  Bc. Vojtěcha Maříka na valnou hromadu 
obchodní společnosti Vodárenská a kanalizační a.s. dne 15. 6. 2023. 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  
 
Mgr. Třísková podává proti návrh – navrhuje jako zástupce na valnou hromadu Mgr. Koňaříka. 
 
Hlasování: pro 4   proti 6   zdržel se 1 

usnesení č. 07/23 nebylo schváleno 

 

Nyní návrh usnesení předsedajícího 
 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo obce schvaluje a deleguje pana  Bc. V. Maříka jako zástupce obce Zruč-Senec na 
valnou hromadu obchodní společnosti Vodárenská a kanalizační a.s. konanou dne 15.6.2023 
Hlasování:  pro  6    proti 4   zdržel se 1  
usnesení č. 08/23 bylo schváleno 

 
k bodu 9:  

Předsedající seznámil přítomné s  čerpáním sociálního fondu za rok 2022 a návrhem rozpočtu 

sociálního fondu na rok 2023 (příloha č. 4) 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko vzneseno nebylo.  
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Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo schvaluje čerpání sociálního fondu za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 (příloha 
č. 4) 
Hlasování:  pro 10    proti 0   zdržel se 1 

usnesení č. 09/23 bylo schváleno 

 
k bodu 10:  

Předsedající seznámil přítomné s účetní závěrkou Masarykovy základní školy a mateřské školy Zruč za 

rok 2022 (příloha č. 5) 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko vzneseno nebylo.  

 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo schvaluje účetní závěrky Masarykovy základní školy a mateřské školy za rok 2022 
(příloha č. 5) 
Hlasování:  pro 9    proti 0   zdržel se 2 

usnesení č. 10/23 bylo schváleno 

 
k bodu 11:  

Předsedající seznámil přítomné s žádostí ředitele školy o navýšení provozního příspěvku z důvodu 

vysokých cen energií z 350.000,- Kč na 400.000.- Kč/měsíc od 1.4.2023 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko vzneseno nebylo.  

 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo schvaluje  navýšení provozního příspěvku na 400.000.- Kč/měsíc od 1.4.2023 pro 

Masarykovu základní školu 

Hlasování:  pro 10    proti 1   zdržel se 0 

usnesení č. 11/23 bylo schváleno 

  

k bodu 12:  

Předsedající seznámil přítomné s žádostí o výpůjčku prostranství na návsi ve Zruči na pořádání poutě 

dne 7.5. a 8.5 2023 pro pana Lagrona , a to zdarma pouze za organizaci a úklid (příloha č. 6) 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

Ing. J. Král vznesl připomínku, že nemá žádné informace k tomuto bodu. 

 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo schvaluje bezúplatné přenechání k užití (výpůjčku) pozemků tvořících veřejné 
prostranství na návsi ve Zruči dle specifikace v příloze, která tvoří součást usnesení, pro Vlastimila 
Lagrona, bytem Národních Mučedníků 150/IV, 339 01  Klatovy,  IČO: 10392092 pro pořádání pouti  
od 1.5. do 9.5.2023 (příloha č. 6) 
 
Hlasování:  pro 6    proti 4   zdržel se 1 

usnesení č. 12/23 bylo schváleno 



6 

 

 

 

k bodu 13:  

Předsedající seznámil přítomné s problematikou změny Územního plánu č.2 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko 
 
Mgr. Koňařík má dotaz, kdo zadal změny – odpověděl pověřený starosta – p. Hanuš 
p. Suchá – kde byla vidět vyvěšená změna ÚP, aby občané viděli a mohli se vyjádřit 
Mgr. Třísková – při minulém hlasování o schválení změn ÚP byl návrh usnesení , neřeklo se, co se má 
předělat, stejný stav dáváte schválit, členka kontrolního výboru není přizvána k řešení 
p. Suchá – o úpravách se nemluví, nebyly vyvěšeny 
Mgr. Koňařík – p. Tauš by měl udělat změnu, tu odsouhlasit zastupitelstvo 
Ing. Wanka – při minulém hlasování o ÚP se zdržel hlasování, nechce bránit subjektům, aby mohly 
pokračovat ve výstavbě, vadila mu zástavba P2.5., jinak souhlasí s ostatními změnami 
Mgr. Koňařík navrhuje vrátit p. Taušovi – „ukuchtili jste si změny, nikomu nic neřekli, starosta něco 
slíbí, za týden už to neplatí“ 
p. Suchá – přečetla si, že minule se ÚP neschválil, nebyly vyhlášeny změny 
 
Mgr. Třísková dává protinávrh – zastupitelstvem předložený návrh změny ÚP č. 2 – opatření obecné 
povahy – se zamítá 
 
Hlasování: pro 4  proti 6   zdržel se 1 

usnesení č. 13/23 nebylo schváleno 

 
Návrh usnesení předsedajícího: 
-Zastupitelstvo obce Zruč-Senec, v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích ve znění pozdějších předpisů, příslušné podle § 6 odst. 5 písm. c) zákona č. 183/2006 
Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů (stavební zákon), za použití 
§ 43 a § 54 odst. 2 stavebního zákona, § 13 a přílohy č. 7 vyhlášky č. 500/2006 Sb., o územně 
analytických podkladech, územně plánovací dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací 
činnosti, ve znění pozdějších předpisů, ve spojení s § 171, 172, 173 a 174 zákona č. 500/2004 Sb., 
správní řád, ve znění pozdějších předpisů 

1. bere na vědomí 

a) že Změna č. 2 územního plánu Zruč-Senec je v souladu se Zásadami územního rozvoje Plzeňského 
kraje včetně jejich Aktualizací č. 1, 2 a 4, s Politikou územního rozvoje včetně její aktualizace č. 1, 2, 3, 
4, 5 a se stanovisky dotčených orgánů 

b) návrh změny č. 2 územního plánu Zruč-Senec byl posouzen s kladným výsledkem Krajským úřadem 
Plzeňského kraje              
 
2. vydává  

Změnu č. 2 územního plánu Zruč-Senec formou opatření obecné povahy 
 
3. ukládá  

a) orgánům Obce Zruč-Senec a Obecnímu úřadu Zruč-Senec postupovat při rozhodování a rozvoji obce 
Zruč-Senec v souladu se schváleným Územním plánem Zruč-Senec a změnami č. 1 a 2. 
 

b) starostovi obce zajistit: 

• vyvěšení oznámení o vydání Změny č. 2 územního plánu Zruč-Senec a Úplného znění územního plánu 
Zruč-Senec po této změně veřejnou vyhláškou 

• opatřit Změnu č. 2 územního plánu Zruč-Senec a Úplné znění územního plánu Zruč-Senec záznamem 
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o účinnosti 
 
Hlasování:  pro 6    proti 4    zdržel se 1 

usnesení č. 14/23 bylo schváleno 

 

k bodu 14:  

Předsedající seznámil přítomné s žádostí pana o odprodej části pozemku p.č.723 v k.ú. Zruč 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

 

Ing. Filip Wanka se zdrží hlasování – žádost p. Jahna a – používají přístupovou cestu 

jiného subjektu, je v této věci zúčastněn, nebude hlasovat. 

Nelze vybudovat oficiální cestu – silnici nad Apetitem, čeká, že se zdrží hlasování i p. Jahn  

 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo schvaluje dle § 39 odst.1) zákona o obcích záměr prodat část pozemku p.č. 723 v k.ú. 
Zruč o celkové výměře 224 m2 
Hlasování:  pro 5    proti 3   zdržel se 3 

usnesení č. 15/23 nebylo schváleno 

 

K bodu 15:  

Předsedající seznámil přítomné s plánovací smlouvou s firmou IKO stavby s.r.o. (příloha č. 7) 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

 

Mgr. Třísková – jak je to s infrastrukturou  

Firma IKO předá kanalizaci rovnou VAKu, obec nevlastní žádné kanalizační řady 

Bc. Mařík – cestu pak předá firma IKO obci, již se připomínkovalo – předání rovnou VAKu, který 

spravuje všechny kanalizační řady 

Mgr. Koňařík – starosta je ve správní radě, měl by větší příjem 

Daněk – povolují se další stavby – nebude voda 

Nepovolí – li se stavba f. IKO, přijde obec o plno peněz 

Novou výstavbu povoluje Vodárna Plzeň. V lokalitě Pod Vrchem je  vodojem 

p. Zaoral – dotaz, kolik smlouva s IKO přinese obci, občanům – zodpověděl starosta 

Bc. Mařík – developeři by mohli přispívat obci, Vodárna řeší v současné době úniky vody z řadů 

MUDr. Šourek – nárůst spotřeby vody – můžeme se dostat do problémů 

p. Suchá – kdo je iniciátorem, aby se zlepšila situace s vodou – odpovídá starosta – je v jednání, řeší 

se s pozemky – horizont cca 3 roky 

Ing. J. Král – stanovisko k VAKu – obec předala majetek za 116 mil. Kč, celý převod je zpochybněný, 

máme drahou vodu – proč? Vše je tady v rozporu se zákonem, i kácení. 

 
Návrh usnesení:  
- zastupitelstvo schvaluje uzavření plánovací smlouvy se společností  IKO stavby s.r.o., Vltavínová 
1334/3, 326 00 Plzeň - Černice, IČO: 29120543 ve znění dle přílohy č. 7. 
 
Hlasování:  pro  6    proti 4    zdržel se 1 

usnesení č. 16/23 bylo schváleno 
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k bodu 16:  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem na dohodu o provedení práce pro zastupitelku Ing. Jitku 
Kubíkovou a to ve výši 7.000 Kč za zpracování ročních výkazů „hlášení o odpadech“ a 7.000 Kč za 
každé číslo obecního „Zpravodaje“ - redaktorská činnost 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko vzneseno nebylo.  

 
Návrh usnesení:  
- zastupitelstvo obce schvaluje uzavření dohody o provedení práce se členkou zastupitelstva obce Ing. 
Jitkou Kubíkovou, s odměnou z dohody ve výši 7.000 Kč za zpracování ročních výkazů „hlášení o 
odpadech“ a 7.000 Kč za každé číslo obecního „Zpravodaje“ - redaktorská činnost 
Hlasování:  pro  6    proti 4    zdržel se 1 

usnesení č. 17/23 bylo schváleno 

 
k bodu 17:  

Předsedající seznámil přítomné se spisovým řádem obce (příloha č. 8) 

 

Návrh usnesení:  
- zastupitelstvo obce schvaluje spisový řád obce (příloha č. 8) 
Hlasování:  pro 10     proti 0   zdržel se 1 

usnesení č. 18/23 bylo schváleno 

 

k bodu 18:  

Předsedající seznámil přítomné s požadavkem opozice, že při projednávání změny č.2 územního 
plánu obce vyšla najevo skutečnost, že na lesním pozemku ve sportovním areálu je dlouholetá 
neřešená černá stavba. Vzhledem k projednávání ÚP je reálný předpoklad, že příslušné orgány o ní 
věděly a nekonaly.  
Domnívají se, že nelze tolerovat porušování stavebního zákona. Zastupitelstvo by mělo jasně 
příslušný stavební úřad vyzvat k činnosti. Zároveň jistě mají mít občané obce právo se k tomuto 
problému vyjádřit.  
Minulé zastupitelstvo tuto stavbu projednávalo a došlo k závěru, že sportovní hala je pro obec 

přínosná. 

Před hlasováním byla dána možnost i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  
 
Mgr. Třísková – už je zlegalizovaná černá stavba haly – černou stavbu řeší změna ÚP? 
Ing. Wanka – Usnesení – změna ÚP č. 2 - je to jinak, na minulém zasedání nebylo schváleno, proto se 
dnes o tom může jednat znovu 
Mgr. Třísková není zvána na porady 
p. Říha – je šokovaný – pracovní porady nejsou společné? 
p. Kokoška . je vždy možno zjistit termín pracovní porady 
p. Jiřinec – zúčastňuje se pracovních porad někdo z opozice?  A vy se jako opozice mezi sebou 
nebavíte o termínu další porady? 
Bc. Mařík – osvětlil – zúčastňují se 3 členové opozice, ostatní 2 ne 
Ing. J. Král – pracovní porady jsou nicotné 
p. Kokoška – pracovní porada neschvaluje, ale slouží k tomu, aby se všichni poradili. 
Chyba všech, že nedokáží komunikovat 
 
 



9 

 

 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo ukládá starostovi obce vyzvat místně příslušný stavební úřad k činnosti ohledně černé 

stavby ve sportovním areálu a o jeho dosavadní nečinnosti informovat nadřízený stavební úřad. 

Hlasování:  pro  4    proti 6   zdržel se 1 

usnesení č. 19/23 nebylo schváleno 

 

k bodu 19:  

Předseda finančního výboru JUDr. Vít Šourek přenesl zprávu a též předseda kontrolního výboru Ing. 
Jan Král (oba zápisy příloha č. 9) 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné  
stanovisko vzneseno nebylo. 
 
 Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zprávami výborů a bere je na vědomí (příloha č. 9) 
 

k bodu 20:  

Předsedající seznámil přítomné s povinností vrácení dotace ve výši 70.000Kč na projektovou 
dokumentaci pumptrackové dráhy a 1.300.000 Kč na výstavbu/realizaci pumptrackové dráhy 
Plzeňskému kraji z důvodu její nerealizace a tím nesplnění podmínek dotačního titulu. 
 
Před hlasováním byla dána možnost i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  
Mgr. Koňařík- doplnění do usnesení i zastavení výstavby. 
 
 Návrh usnesení:  
- zastupitelstvo obce schvaluje zastavení výstavby pumptrackové dráhy na pozemku p.č. 774/12 v k.ú. 
Senec u Plzně a tím pádem vrácení dotace ve výši 70.000Kč na projektovou dokumentaci 
pumptrackové dráhy a 1.300.000 Kč na výstavbu/realizaci pumptrackové dráhy Plzeňskému kraji. 
Hlasování:  pro  9    proti 1   zdržel se 1 

usnesení č. 20/23 bylo schváleno 

 

k bodu 21: 

Předsedající  seznámil přítomné s činností starosty za uplynulé 3 měsíce.  Kromě běžné agendy kdy se 

řeší chod obce, jsem řešil několik stížností, odchyty psů, spolupracoval na rozpočtu obce, přípravě 

opravy kotelny v mateřské škole a nejvíce času mi zabraly podání, které podal Ing. Jan Král a to na 

ÚOHS, Policii ČR, Krajský úřad Plzeňského kraje,  Inspekci životního prostředí , finanční úřad a 

stavební úřad. To mi zabírá nejvíce práce a času, který nemůžu tolik věnovat obci.  

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 
 

Návrh usnesení: 

-  zastupitelstvo obce bere informaci o činnosti starosty na vědomí 

 

k bodu 22:   

Předsedající vyzval místostarosty, aby přednesli své zprávy o činnosti za uplynulé 3 měsíce (příloha 
10) 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 
 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo obce bere informaci o činnosti místostarostů na vědomí 
 

k bodu 23:  

Opozice dala požadavek na zřízení domu pro seniory s odůvodněním, že se obec moc zaměřuje na 

financování školy, školky, sportovních aktivit, ale opomíjí naše seniory. Bylo by vhodné začít pracovat 

i v této oblasti. Vyhledat pozemek, zadat studii proveditelnosti, projekt, vyhledat případné partnery. 

Předsedající k tomu jen dodal, že záměr postavit dům pro seniory máme uveden v Územním plánu již 

od roku 2010. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

další stanovisko vzneseno nebylo. 

Návrh usnesení:  

- zastupitelstvo schvaluje záměr vybudování domu pro seniory a ukládá starostovi začít na tomto 

záměru postupně pracovat a pravidelně o pokroku informovat zastupitelstvo 

Hlasování:  pro  4    proti 6   zdržel se 1 

usnesení č. 21/23 nebylo schváleno 

 
Ing. Král M. dává protinávrh 
Návrh usnesení:  

- zastupitelstvo potvrzuje záměr z Územního plánu na  vybudování domu pro seniory a ukládá Mgr. 

Ivaně Třískové začít na tomto záměru postupně pracovat a pravidelně o pokroku informovat 

zastupitelstvo.  

Hlasování:  pro  5    proti 3   zdržel se 3 

usnesení č. 22/23 nebylo schváleno 

 

k bodu 24:  

Opozice navrhla, že při stanovení odměny druhého místostarosty bylo rozhodnuto, že po rozdělení 

agendy mezi místostarosty bude provedena revize jejich odměn. S přihlédnutím k rozdělení je 

navrženo upravit výši měsíční odměny pro prvního a druhého místostarostu. Je dále navrženo upravit 

zbývající odměny dle návrhu níže. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

Oba místostarostové prohlásili, že úpravu odměny nechtějí. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo stanoví odměnu za výkon funkce: 

• neuvolněného člena zastupitelstva obce ve výši: 2188,- Kč. 

• Předsedů výborů zastupitelstva obce ve výši: 4376,- Kč. 

• Členů výborů zastupitelstva obce ve výši: 3645,- Kč. 

Odměny budou poskytovány měsíčně, a to od 1.4.2023 a  při souběhu funkcí se nesčítají 

Hlasování:  pro  11    proti 0   zdržel se 0 

usnesení č. 23/23 bylo schváleno 
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k bodu 25:  

Opozice navrhla, že poradna pro obce je placená služba, která umožňuje vyhledávat dotazy 

s odpověďmi ve všech možných právních, účetních a daňových dotazech, které se týkají chodu obcí. 

Lze pokládat individuální dotazy, využívat chytré vzory smluv, obecně závazných vyhlášek a interních 

dokumentů připravené individuálně pro každou obec, aj.  

 

Předsedající dodal, že nyní je zpřístupněna pro všechny zastupitele varianta „mini“ kdy je možno 

vyhledávat dotazy i je pokládat za cca 3.200,-/rok, nemyslím si, že je třeba rozšiřovat tuto službu na  

29.000,-/rok. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

- zastupitelstvo schvaluje zaplacení programu „individual“ (Poradna pro obce) a umožní zastupitelům 

přístup k serveru „Poradna pro obce“. 

Hlasování:  pro  4    proti 7   zdržel se 0 

usnesení č. 24/23 nebylo schváleno 

 

k bodu 26:  

Opozice navrhla, že usnadnění přístupu veřejnosti k obsahům zápisů bylo opakovaně veřejností 

požadováno. Snahou zastupitelstva by mělo být maximálně usnadnit a zjednodušit přístup ke 

kompletním zápisům a obsaženým usnesením. Elektronické zveřejňování je nenáročné, podklady jsou 

v elektronické podobě vždy k dispozici.  

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

- pořízené zápisy se zasedání zastupitelstva budou zveřejněny do 10 dnů po skončení zasedání na 

webových stránkách obce. Starosta určí osobu odpovědnou za zveřejňování zápisů (při dodržení 

nutné anonymizace chráněných osobních údajů, příp. obch. tajemství) 

Hlasování:  pro  5    proti 2   zdržel se 4 

usnesení č. 25/23 nebylo schváleno 

 

k bodu 27:  

Opozice navrhla, že obce s počtem obyvatel nad 3000 jsou v kategorii třetí velikostní kategorie. Ze 

statistických údajů je zřejmé, že jde o výjimku, pokud obec této velikostní kategorie nemá alespoň 15 

členů zastupitelstva (v nejbližším okolí takové obce ani nejsou). Patnáct zastupitelů mají obce 

s polovičním i nižším počtem obyvatel (Tymákov, Všeruby, Radnice). Účelem návrhu je možnost 

zlepšení úrovně správy obecních záležitostí. 

Pro současné zastupitelstvo přijetí usnesení nepřinese až do roku 2026 žádnou změnu. Umožní ale 

budoucím zastupitelům vzešlým z voleb pro období let 2026 -2030 rozhodnout se, jestli zvolit z řad 

členů zastupitelstva kolektivní orgán – radu obce - či nikoliv. 
Poznámka: Rada obce - výkonný operativní orgán obce, který zajišťuje zejména hospodaření obce. Podmínkou 

pro zřízení obecní rady je minimální počet zastupitelů (15). 

Rozhodnutí (jestli radu obce vytvořit nebo ne) bude čistě na volbě a rozhodnutí budoucího 

zastupitelstva. Pokud ale současné zastupitelstvo navýšení členů neschválí, ani budoucí zastupitelstvo 

nesplní podmínku pro její zřízení (min. do roku 2030). 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  
Ing. Král M. sdělil, že rozhodovat dnes o počtu zastupitelů je předčasné. Zastupitelé by měli nějaký 

čas pracovat a pak se rozhodnou, zda bude pro naši obec výhodnější ustanovit radu. 

Dle § 99 odst. 3 zákona o obcích je rada zřízena ze zákona jakmile má obec alespoň 15 členů, takže 

rozhodnutí zda radu vytvořit nebo ne je nemožné. 

 
Návrh usnesení: 

- zastupitelstvo stanovuje pro nadcházející volby do zastupitelstva obce patnáct členů zastupitelstva 

obce. 

Hlasování:  pro  4    proti 6   zdržel se 1 

usnesení č. 26/23 nebylo schváleno 

 

k bodu 28:  

Opozice navrhla, že pomník padlým v Senci se nachází v téměř havarijním stavu, došlo k propadu 

základových desek, které jsou provizorně sešroubovány proti dalšímu pohybu. Je nutná celková 

oprava a úprava. Rovněž je třeba zjistit stav a popřípadě zajistit i úpravu pomníku padlým ve Zruči. 

 

Předsedající dodal, že pomník ve Zruči byl opraven a při opravě pomníku v Senci mu bylo doporučeno 

sešroubovat podstavec, že to vydrží dalších x let. Tak jsem to nechal udělat. Na letošní rok je 

objednána oprava křížku směrem na Žichlice. Nevím, co chce pan Jahn zajišťovat. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

- zastupitelstvo pověřuje zastupitele pana Josefa Jahna, aby zjistil možnosti provedení oprav 

pomníků, výsledky předá k posouzení a dalšímu rozhodnutí o způsobu provedení opravy 

zastupitelstvu 

Hlasování:  pro  10    proti 0  zdržel se 1 

usnesení č. 27/23 bylo schváleno 

 
k bodu 29:  

Opozice připomíná, že zápis z 12.12.2022 byl ověřen s výhradou a je nutné projednat námitky, které 

k zápisům přišly. Výhrada paní Hirschkornové byla již zodpovězena  v úvodu veřejného zasedání a 

další dvě písemné námitky, které poslal Ing.  Jan Král Vám nyní přečtu (příloha č. 11). 

 

Napadání zápisu z důvodu mého špatného hlasování mi nepřijde normální a ani dále se raději nechci 

vyjadřovat. 

Ing. J. Král – ve videu je vidět, že starosta nehlasuje 

 

Návrh usnesení: 

- zastupitelstvo upravuje zápis ve znění podaných námitek a ukládá starostovi takto zápis dopracovat 

(příloha č. 11) 

Hlasování:  pro  5    proti 4   zdržel se 2 

usnesení č. 28/23 nebylo schváleno 
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Ing. Král M. dává protinávrh 
Návrh usnesení: 
- zastupitelstvo obce projednalo námitky člena zastupitelstva obce Ing. Jana Krále ze dne 27.2.2023 

k zápisu ze zasedání zastupitelstva obce dne 28.11.2022 a 12.12.2022 (příloha č. 11) a rozhodlo tak, 

že námitky nejsou důvodné a odmítají se  

Hlasování:  pro  6    proti 4   zdržel se 1 

usnesení č. 29/23 bylo schváleno 

 
k bodu 30:  

Opozice navrhla pořizovat audio a video záznam s tím, že  pořízený záznam bude sloužit zejména 

zapisovateli a ověřovateli zápisu, zastupitelům. Návrh má omezit spory, výhrady a podávané námitky 

ohledně obsahu zápisu. Ten má odrážet reálný průběh zasedání. Nynější kritiku (neuvedení návrhů, 

neuvedení střetu zájmů, návrhů veřejnosti, nehlasování zdvižením ruky) bude možno doložit 

objektivním záznamem skutečnosti.   

 

Předsedající si nemyslí, že je to tak důležité, dvanáct let neměl nikdo námitky a nyní se to bez nich 

neobejde.   

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

- zastupitelstvo schvaluje pořizování audio/video záznamu ze zasedání zastupitelstva. Pro tyto účely 

zajistí nezbytné technické vybavení. 

Hlasování:  pro  5    proti 6   zdržel se 0 

usnesení č. 30/23 nebylo schváleno 

 

k bodu 31:  

Opozice navrhla, že je třeba schvalovat záměry dle § 39 odst. 1) zákona o obcích  

Pokud není záměr schválený zastupitelstvem, existuje riziko, že žadatel připraví smlouvu, 

geometrický plán, znalecký posudek – a zastupitelstvo následně neprojeví vůli majetkovou dispozici 

schválit. 

 

Předsedající k tomu uvedl, že na pracovní poradě fakticky k předjednání zastupitelstvem vždy 

dochází, nemůže mít návrh negativní dopad.  Právě proto, že je vždy záměr projednán, není důvod   

čekat na veřejné zasedání. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

- pokud o smlouvě rozhoduje zastupitelstvo, vyhrazuje si zastupitelstvo rozhodnutí i o záměru (dle 

§39 zákona o obcích) a společně schvaluje i konkrétní smlouvu. 

Hlasování:  pro  5    proti 6   zdržel se 0 

usnesení č. 31/23 nebylo schváleno  
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k bodu 32:  

Opozice navrhla, že je třeba se seznámit  s obecním periodikem s odůvodněním, že obec vydává 

zpravodaj a zastupitelstvo má právo na všechny informace k jeho zpracování.  

Kulturní komise by měla předložit tyto informace:  vydávání, povinnosti vydavatele, obsahové úpravy, 

krácení obsahu, rozsah poskytnutého prostoru, lhůty pro doručení příspěvků, existující pravidla pro 

uveřejňování příspěvků (objektivní, vyvážené informace o záležitostech obce), cena, účtování, 

zpoplatnění reklamy, apod.   

 

Myslím si, že o zpravodaji jsme vedli již debaty několikrát a nemyslím si, že bychom na této úrovni 

měli o zpravodaji diskutovat. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  
p. Jahn – Mgr. Koňařík je ustanoven jako 2. redaktor 
Ing. Kubíková – přispívat může každý, zaráží jí pochybnosti, schůzka s opozicí. Diskuse na téma musí 
být vždy v jednom čísle 

 

Návrh usnesení: 

- zastupitelstvo bere informaci na vědomí  

 

k bodu 33:  

Opozice navrhla projednání škod na majetku obce s odůvodněním, že obci byla uložena pokuta 

30 000,- Kč a 160 000,- Kč stál projekt na pumptrack, který padá pod stůl. Zastupitelstvo by mělo 

projednat takto způsobenou škodu (náprava, odpovědnost, přijatá opatření). Vzít si poučení  - 

financování projektu na přístavbu školy za 1. mil. Kč. 

 

 K tomu mohu jen říci, že pokuta byla za to, že v době covidu obec uveřejnila některé smlouvy pozdě 

na profil zadavatele. Po upozornění vše doplnila, ale přesto bývalí zastupitelé, pánové Trávníček, 

Daněk a Jahn podali stížnost a požádali ÚOHS o prošetření  a pokutování obce. To se jim povedlo, 

bohužel pro ně, k ukončení sporu došlo až po volbách. Zadání projektu odsouhlasilo předešlé 

zastupitelstvo, tak nevím, jak a co má kontrolní výbor v této věci dělat. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

- zastupitelstvo pověřuje kontrolní výbor prošetřením škod na majetku obce a ukládá mu předložit 

návrhy na vymáhání vzniklé škody. 

Hlasování:  pro  4    proti 6   zdržel se 1 

usnesení č. 32/23 nebylo schváleno 

 

k bodu 34:  

Opozice navrhla, že je třeba, pro práci kontrolního a finančního výboru  velmi důležité mít přístup ke 

všem informacím – možnost nahlížení na pohyby na účtech obce, do účetního systému, vhled do 

agendy účetnictví.  

 

Předsedající uvedl, že není třeba schvalovat toto mimořádné zpřístupnění, přístupy jsou v rámci 

zákona  a tak je to správně. 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

- zastupitelstvo ukládá starostovi zpřístupnit pro členy kontrolního a finančního výboru náhled do 

účtu obce i jejího účetního systému. 

Hlasování:  pro  4    proti 6   zdržel se 1 

usnesení č. 33/23 nebylo schváleno 

 

k bodu 35:  

Opozice navrhla,  že k vedení kroniky obce, kterou vede obec ze zákona by  zastupitelstvo  mělo být 

informováno o způsobu vedení, zda existuje její elektronická verze, její přístupnost.  

 

Předsedající si nemyslí, že toto patří na veřejné zasedání, ale dávám slovo Mgr. Koňaříkovi.  

 
Mgr. Koňařík upozornil, že letos zatím na kronice nepracuje, nemá uzavřenou dohodu o provedení 
práce 

 

Návrh usnesení: 

- zastupitelstvo bere informace na vědomí 

 

K bodu 36:  

-Předsedající navrhl finanční dar 30.000.- Kč pro našeho občana na potřebné 

rehabilitace související s jeho postižením 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
další stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

-  zastupitelstvo schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 30.000,- Kč pro na 

rehabilitace  

 

Hlasování:  pro  11    proti 0   zdržel se 0 

usnesení č. 34/23 bylo schváleno 

 

K bodu 37:  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem na  dohodu o provedení práce pro Mgr. Zděnka Koňaříka a 
to ve výši 1.000,- Kč/měsíc za vedení obecní kroniky  
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko vzneseno nebylo.  

 
Návrh usnesení:  
- zastupitelstvo schvaluje uzavření dohody o provedení práce s Mgr. Zdeňkem Koňaříkem s odměnou 
z dohody ve výši 12.000,- Kč ročně za vedení obecní kroniky 
Hlasování:  pro  10    proti 0    zdržel se 1 

usnesení č. 35/23 bylo schváleno 
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k bodu 38:  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na částečné 
pokrytí neinvestičních nákladů Masarykovy základní školy s obcí Druztová ve výši 150.000,- Kč 
(příloha 12) 
  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 

stanovisko vzneseno nebylo.  

 
Návrh usnesení:  
- zastupitelstvo schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na částečné pokrytí 
neinvestičních nákladů Masarykovy základní školy s obcí Druztová, jako dárcem, ve výši 150.000,- Kč  
(příloha 12) 
Hlasování:  pro  11    proti 0    zdržel se 0 

usnesení č. 36/23 bylo schváleno 

 

             k bodu 39:   

Diskuse 
 
p. Suchá 
 – nechávat věci vyvěšené až do konání zastupitelstva   
odpověděl Bc. Mařík: děje se to 
p. MUDr. Šourek 
 – kontrola z MV – jaké bylo stanovisko  
odpověděl Bc. Mařík a starosta: vysvětlil, že chyby, které ministerstvo shledalo v konáních pracovních 
porad, bylo napraveno a  Mgr. Třísková sděluje, že o zprávě informoval starosta na veřejném 
zasedání 
p. MUDr. Šourek 
- dále upozorňuje na to, že plno lidí chodí se psy na volno, bez vodítka, náhubku – nebezpečí úrazu a 
zda by bylo možno na stránky obce vyvěsit vyhlášku o volném pobíhání psů 
odpověděla Ing. Kubíková: obec má jen vyhlášku o poplatku ze psa 
p. Burešová 
- požadavek na to dát do zpravodaje, aby lidé uklízeli po svých psech 
 odpověděla Ing. Kubíková: že to do zpravodaje zapracuje 
p. Suchá 
- vadí jí parkování aut na silnici v ulici Pod školou - je to tam úzké 
odpověděl starosta: již upozorňoval občany, kterých se to týká, ale bohužel to k ničemu nevedlo 
p. Ing. P. Klain  
– podali připomínky k ÚP – nebyli vyrozuměni 
odpověděl Bc. Mařík: vyřízení připomínek bylo součástí změny 
p. Daněk  
- upozornil na to kolik se vydalo peněz obecní právničce z peněz občanů obce 
p. Trávníček  
– připomínka skládky u Apetita, zda paní Kubíková převezme po paní Liškové  
odpověděl Bc. Mařík: bylo dáno na starosti kontrolnímu výboru a výboru kulturního a životního 
prostředí 
Ing. J. Král  
– informoval o možnosti získání dotace 1.200 tis. Kč pro hasiče Zruč 
odpověděla p. Hirschkornová: hasiči dotaci nechtějí - pokud by se řešily náklady na opravu hasičské 
zbrojnice dotací, jsou přísně parametry, to nechtějí. O odmítnutí dotace rozhodovala valná hromada 
SDH Zruč 
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p. Z. Suchá  
– požaduje poslat zápis zastupitelstva mailem  
odpověděl starosta: přislíbil zaslání zápisu 
p. Jahn  
- žádá o informování o zpravodaji 
p. Lopatová  
– je možné nahlížet do kroniky? 
odpověděl starosta: ano, je to možné 
p. J. Král 
- opozice připraví žádost na opravu pomníků, ale musí odeslat starosta 
odpověděl starosta: není problém s odesláním žádosti 
 
Závěr : 
- zasedání zastupitelstva bylo předsedajícím Ing. Miroslavem Králem ukončeno v 21.00 hodin 
 
Přílohy zápisu: 
1 – rozpočet obce na rok 2023 
2 – výhled obce na roky 2024-2026 
3 – finanční příspěvky pro organizace a spolky 
4 – čerpání sociálního fondu za rok 2022 a rozpočet na rok 2023 
5 - účetní závěrky MZŠ a MŠ Zruč 
6 – výpůjčka prostranství na pouť 
7 – plánovací smlouva s firmou IKO stavby s.r.o. 
8 – spisový řád obce  
9 -  zápis finančního a kontrolního výboru 
10 - zprávy o činnosti místostarostů 
11 – námitky k zápisům z veřejných zasedání 
12 – veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace na pokrytí neinvestičních nákladů pro MZŠ 
13 – prezenční listina 
   
Zápis sepsán a podepsán dne 15. 03. 2023 
 
 
 
 
Bc. Vojtěch Mařík       Ing. Miroslav Král 
  místostarosta                              starosta 

 
 
 
 
 

Petruše Kullová 

zapisovatelka 
 
 
 
 
 
Lenka Hájková                            Vlasta Hirschkornová 
ověřovatel zápisu                     ověřovatel zápisu 
 














































































































































